

O NOAPTE IN TOKORIKI

A NIGHT IN TOKORIKI

Roxana Stroe



Geboren 1991 in Rumänien. Studiert Filmregie an der Nationaluniversität der Theater- und Filmkunst I.L. Caragiale, Bukarest. Sie schrieb und inszenierte eine Reihe von Dokumentar- und Kurzfilmen, darunter PERENNIAL PLANTS, der 2013 auf dem CineMAiubit-Studentenfilmfestival in Bukarest mit dem Preis der Kritik ausgezeichnet wurde.

Born in Romania in 1991, she studied film directing at the National University of Theatre and Film I.L. Caragiale in Bucharest. She has written and directed a number of documentaries and short films including PERENNIAL PLANTS which won the Critics Award at the International Student Film Festival CineMAiubit in Bucharest in 2013.

Filmografie Kurzfilme: **2013** Plante perene (Perennial Plants) **2015** Black Friday **2016** O noapte in Tokoriki

Party im Nachtclub Tokoriki. Geanina wird 18, und das ganze Dorf ist da. Die Neonpalme ist eingeschaltet und der DJ trägt sein goldenes Hemd. Alin und seine Freunde fahren mit Style im Pferdewagen vor und erobern die Tanzfläche. Aber Alin scheint etwas auf der Seele zu liegen. Mit glühenden Augen starrt er Geanina an. Das bleibt auch ihrem Freund nicht verborgen. Die Gefühle kochen hoch. Kommt es heute Nacht zur Eskalation?



Christian Priboi

There's a party in the Tokoriki nightclub. It's Geanina's 18th birthday and the whole village is there. The neon palm is lit up and the DJ is wearing his golden shirt. Alin and his friends ride up in style in the horse-drawn cart and take over the dance floor. But Alin seems to have something on his mind. His eyes sparkle when he sets eyes on Geanina, which doesn't escape her boyfriend's attention. Emotions are running high. Will there be an escalation tonight?

Rumänien 2016

18 Min. · DCP · Farbe

Regie, Buch **Roxana Stroe**
 Buch **Ana-Maria Gheorghe**
 Kamera **Laurențiu Răducanu**
 Schnitt **Vlad Genescu**
 Sound Design **Victor Miu**
 Ton **Victor Miu**
 Production Design **Adina Lupu**
 Kostüm **Adina Lupu**
 Maske **Constantina Miș**
 Casting **Roxana Stroe**
 Regieassistent **Cristian Ciurea**
 Production Manager **Alexandru Sterian**
 Ausführende Produzentin **Natalia Gurău**

Darsteller

Cristian Priboi (Alin)
Cristian Bota (Bebe)
Iulia Ciocină (Geanina)

Produktion

The National University of Theatre and Film I.L. Caragiale (UNATC)
 Bukarest, Rumänien
 +40 724741411
 unatcpartnership@gmail.com

Weltvertrieb

Ultraviolet Media
 Bukarest, Rumänien
 +40 72 3889169
 office@ultravioletmedia.eu